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RG.0002.32.2021 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XXXII/2021 
 

obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice w dniu 12 lutego 2021 r., 

zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 
 

 

 

Ad 1. 

Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Krośnice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XXXII zwyczajna sesja Rady Gminy Krośnice odbyła się w zdalnym trybie obradowania - z 

wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Obrady o godz. 13
00 

rozpoczął i sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Krośnice 

Piotr Morawek.  

Po rozpoczęciu obrad Przewodniczący odczytał alfabetycznie nazwiska i imiona Radnych, a  

po potwierdzeniu obecności oraz połączenia on-line stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 

Radnych, co stanowi niezbędne kworum do podejmowania prawomocnych uchwał (zał. nr 1 – 

lista potwierdzonych obecności). 

Przewodniczący powitał Radnych, Wójta Andrzeja Białego, Sekretarza Adama 

Głowińskiego, insp. Annę Napieraj (w zastępstwie Skarbnik Elżbiety Kalityńskiej), 

kierowników referatów Urzędu Gminy w Krośnicach (połączonych on-line) oraz 

mieszkańców gminy i wszystkich śledzących obrady w Internecie.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Krośnice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Podjęcie uchwał: 
 

1) uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krośnice na 2021 rok, 

2) uchwała w sprawie przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Krośnicach poprzez 

zmianę siedziby, 

3) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w Bukowicach przy ul. Leśnej 7 i ul. Leśnej 7A, stanowiącej zabudowane 

działki ewidencyjne nr 603/1 AM3 i 603/2 AM3 o łącznej powierzchni 6.757 m
2
, obręb 0002 Bukowice 

gmina Krośnice, powiat milicki, będącej własnością Gminy Krośnice w udziale ½ części oraz osoby 

fizycznej w udziale ½ części, 

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 3 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy, 

5) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 6 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy 

6) uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krośnice na 2021 rok, 

7) uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Krośnice na 2021 rok, 
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8) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2021 rok, 

9) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 3 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Gminy Krośnice.  

 

 

Do zaproponowanego porządku obrad nie było żadnych uwag.  

W zarządzonym głosowaniu Radni zatwierdzili porządek obrad (zał. nr 2). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji. 

 

Protokół z obrad XXXI sesji (RG.0002.31.2020) z dnia 29 grudnia 2020 r. został przyjęty. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

Ad 4. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Andrzej Biały przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

XII/2020 – II/2021 (zał. nr 3), w którym poinformował m. in. o: 

 

 uczestnictwie w wideokonferencji dot. wyboru członków grupy roboczej przy 

Urzędzie Marszałkowskim we Wrocławiu, w ramach Innego Instrumentu 

Terytorialnego, 

 spotkaniu z nowym Komendantem Powiatowym Policji w Miliczu, 

 udziale w uroczystym pożegnaniu Ryszarda Szurkowskiego w Warszawie. 

 

Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań. 
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Ad 5. 

Podjęcie uchwał. 

 

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że wszystkie projekty uchwał zostały 

szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 10 lutego 2021 r.  

 

1) uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krośnice na 

2021 rok (projekt nr 214) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/213/2021 w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krośnice na 2021 rok (zał. nr 4). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

2) uchwała w sprawie przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

w Krośnicach poprzez zmianę siedziby (projekt nr 215) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/214/2021 w 

sprawie przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Krośnicach poprzez 

zmianę siedziby (zał. nr 5). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, Andrzej Korzeniowski, 

Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Gracjan 

Witek 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Skrzypczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Chołodecki 

 

3) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Bukowicach przy ul. Leśnej 7 i ul. Leśnej 7A, 

stanowiącej zabudowane działki ewidencyjne nr 603/1 AM3 i 603/2 AM3 o łącznej 

powierzchni 6.757 m
2
, obręb 0002 Bukowice gmina Krośnice, powiat milicki, będącej 
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własnością Gminy Krośnice w udziale ½ części oraz osoby fizycznej w udziale ½ części 

(projekt nr 216) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/215/2021 w 

sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w Bukowicach przy ul. Leśnej 7 i ul. Leśnej 7A, stanowiącej 

zabudowane działki ewidencyjne nr 603/1 AM3 i 603/2 AM3 o łącznej powierzchni 6.757 

m
2
, obręb 0002 Bukowice gmina Krośnice, powiat milicki, będącej własnością Gminy 

Krośnice w udziale ½ części oraz osoby fizycznej w udziale ½ części (zał. nr 6). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do 3 lat oraz odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy (projekt nr 

215) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/216/2021 w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 3 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy (zał. nr 7). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

5) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do 6 lat oraz odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy (projekt nr 

216) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/217/2021 w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 6 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy (zał. nr 8). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

6) uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Krośnice na 2021 rok (projekt nr 217) 

 

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że przed głosowaniem projektów uchwał w 

sprawie planów pracy na 2021 rok przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawią 

Radzie roczne sprawozdania z działalności Komisji w 2020 roku. 

 

Radny Andrzej Korzeniowski poinformował, że Komisja Rewizyjna w 2020 roku odbyła 2 

posiedzenia, na których:  

- opracowano roczny plan pracy (09.01.2020), 

- analizowano sprawozdanie finansowe za 2019 rok zgodnie z procedurą absolutoryjną 

(09.06.2020).  

Komisja ponadto uczestniczyła w 5 wspólnych posiedzeniach, na których analizowano i 

opiniowano projekty uchwal.  

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/218/2021 w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krośnice na 2021 rok 

(zał. nr 9). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

BRAK GŁOSU (1) 

Eugeniusz Lis 

 

 

7) uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Krośnice na 2021 rok (projekt nr 218) 

 

 Radny Zdzisław Jasięga poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów i Planowania w 

2020 roku odbyła dwa posiedzenia, na których:  

- opracowano roczny plan pracy (23.01.2020), 

- zaopiniowano projekt budżetu na 2021 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2031 (08.12.2020).  

Ponadto członkowie Komisji Budżetu na 5 wspólnych posiedzeniach Komisji Rady 

analizowali i  opiniowali projekty uchwał. 

 

 Radna Zofia Adamus poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i 

Turystyki w 2020 r. odbyła 4 posiedzenia, na których:  
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- opracowano roczny plan pracy na 2020 rok oraz sporządzono sprawozdanie z 

działalności za rok 2019 (27.01.2020),  

- opracowano Program wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu 

Gminy Krośnice oraz omówiono sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2019 rok w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Krośnice (27.02.2020),  

- rozpatrzono zgłoszenia kandydatów do tytułu Najlepszego Absolwenta Szkoły 

podstawowej Gminy Krośnice, którym została Aleksandra Bocheńska - uczennica 

Zespołu Szkół w Krośnicach (23.06.2020),  

- dyskutowano nad projektem budżetu Gminy Krośnice na 2021 rok oraz omawiano 

wniosek dot. dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce 

(10.12.2020). 

 

Radna poinformowała, że w posiedzeniach Komisji uczestniczyli również zaproszeni 

goście, m. in. Wójt Gminy Andrzej Biały, Skarbnik Gminy Elżbieta Kalityńska, insp. ds. 

obywatelskich i oświaty Paulina Piskorz oraz właścicielka prywatnego żłobka 

„Słoneczko” w Krośnicach Agnieszka Kruk. Z powodu pandemii Covid-19 i obostrzeń z 

tym związanych nie odbyły się 2 wyjazdy w teren dot. przeglądu placów zabaw i 

bibliotek gminnych. Komisja Oświaty w 2020 roku współpracowała z jednostkami 

gminnymi oraz brała udział we wspólnych posiedzeniach Komisji Rady. 

 Radny Eugeniusz Lis poinformował, że Komisja Rolnictwa, Infrastruktury Technicznej, 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w 2020 roku odbyła 6 posiedzeń, na 

których:  

- opracowano plan pracy na 2020 rok i zapoznano się ze sprawozdaniem z pracy za rok 

2019 (29.01.2020), 

- przeprowadzono dwukrotną wizję lokalną dot. skargi na ścieki wypływające 

z oczyszczalni komunalnej w Krośnicach (08.05.2020 i 18.05.2020), 

- analizowano i zaopiniowano wniosek dot. utworzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt 

chronionych i dzikich w Łazach Małych (23.06.2020), 

- dokonano przeglądu dróg gminnych pod kątem stanu nawierzchni jezdni, stanu 

poboczy i odwodnienia, stanu chodników oraz zapoznano się z położeniem działek, 

których właściciele wnioskowali o dokonanie zmian w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego – posiedzenia wyjazdowe (30.06.2020 i 15.09.2020). 

Komisja Rolnictwa uczestniczyła także we wspólnych posiedzeniach Komisji Rady, na 

których opiniowano projekty uchwał, rozpatrywano raport o gminie, opiniowano projekt 

budżetu na 2021 rok. Ponadto Przewodniczący Komisji uczestniczył w różnego rodzaju 

spotkaniach organizowanych przez instytucje zajmujące się sprawami rolnictwa. 

 Radna Izabela Malerek poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w 2020 

roku odbyła trzy posiedzenia, na których: 

- opracowano plan pracy na 2020 rok oraz sprawozdanie za rok 2019 (27.01.2020), 

- zapoznano się ze skargą na dyrektorów szkół lub placówek oświatowych i wysłuchano 

wyjaśnień dyr. Danuty Cygnowskiej, dyr. Krzysztofa Gracza oraz dyr. Anny Jasięga, a 
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także opinii adw. Wojciecha Błasiaka oraz Sekretarza Adama Głowińskiego 

(04.09.2020), 

- zaopiniowano skargę na dyrektorów szkół lub placówek oświatowych (02.10.2020). 

 

Ponadto Komisja uczestniczyła we wspólnych posiedzeniach Komisji Rady, podczas 

których opiniowała projekty uchwał oraz wykonywała zadania zlecone przez Radę i 

Przewodniczącego Rady. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/219/2021 w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Krośnice na 2021 rok (zał. 

nr 10). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

8) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2021 rok (projekt nr 219) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/220/2021 w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2021 rok (zał. nr 11). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, 

Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

BRAK GŁOSU (1) 

Eugeniusz Lis 

 

 

9) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do 3 lat oraz odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy (projekt nr 

220) 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr XXXII/221/2021 w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 3 lat oraz 

odstąpienia od przetargowego obowiązku zawarcia umowy (zał. nr 12). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, Andrzej Korzeniowski, 

Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Krzysztof 

Skrzypczyk, Gracjan Witek 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Chołodecki 

 

Ad 6. 

Sprawy różne. 

 

Radna Izabela Malerek poprosiła Przewodniczącego Rady o udzielenie informacji jak w 

odniesieniu do przepisów ustawy o samorządzie gminnym (art. 25a) oraz Statutu Gminy 

Krośnice ma się fakt, że Radny Łukasz Lombarski - którego dziecko uczęszcza do 

prywatnego żłobka „Słoneczko” w Krośnicach - bierze aktywny udział w głosowaniu na 

wspólnych posiedzeniach Komisji, np. w dniu 17 grudnia 2020 r. dot. przyznania dotacji 

celowej dla tego żłobka, gdzie wynik głosowania wyniósł 8:5, a mógł wynieść 8:4. Radna 

poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty oraz Komisji Budżetu Radny Łukasz 

Lombarski (członek obydwu tych Komisji) nadal poruszał sprawę dofinansowania dla 

żłobka, składając wniosek formalny o ponowne spotkanie radnych z jego właścicielką 

Agnieszką Kruk, które odbyło się w dniu 10 lutego 2021 r. Radna Izabela Malerek pytała czy 

Radny Łukasz Lombarski miał prawo złożyć taki wniosek w kontekście zapisów Statutu 

Gminy Krośnice: „Radny ma obowiązek złożyć wniosek do Przewodniczącego Rady o 

wyłączenie z udziału w głosowaniu, jeśli dotyczy ono jego interesu prawnego”, a także 

ustawy o samorządzie gminnym: „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w 

komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego”. Radna pytała również czy taki fakt 

został Przewodniczącemu Rady zgłoszony, czy Radny Łukasz Lombarski zostanie wyłączony 

z dalszych głosowań nad dotacją dla żłobka „Słoneczko” oraz czy jeszcze jacyś radni mają 

interes prawny w przyznaniu dotacji. Radny Łukasz Lombarski zauważył, że zanim złożony 

został wniosek o dotację jego dziecko nie uczęszczało do żłobka „Słoneczko” w Krośnicach, 

poza tym na Komisji poinformował Radnych, że działa w interesie dwóch pań ze swojego 

okręgu wyborczego proszących o interwencję w tej sprawie. Radny poinformował, że nigdy 

nie ukrywał faktu, iż jego dziecko uczęszcza do żłobka „Słoneczko”, oraz że nie walczy w 

swoim interesie tylko w interesie mieszkańców Krośnic – swoich wyborców. Radna Izabela 

Malerek kolejny raz przytoczyła zacytowane wcześniej zapisy ustawy o samorządzie 

gminnym oraz Statutu Gminy dot. wyłączenia z udziału w głosowaniu, na co Radny Łukasz 

Lombarski stwierdził, że Rada Gminy nie głosowała jeszcze nad podjęciem konkretnej 

uchwały w sprawie dotacji dla żłobka. Radna Izabela Malerek przypomniała, że głosowanie 

takie odbyło się w dniu 17 grudnia 2020 r. na wspólnym posiedzeniu Komisji. Radny Łukasz 

Lombarski poinformował, że jakiś czas temu Przewodniczący Rady poinformował go o 

konieczności wyłączenia z głosowania podczas podejmowania uchwały na sesji. 

Przewodniczący Piotr Morawek wyjaśnił, że propozycje padające na obradach Komisji oraz 

dotychczasowe głosowanie nie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie dotacji dla żłobka, 

tylko rozstrzygnięcia czy Rada Gminy będzie się w ogóle zajmować tą sprawą, zwłaszcza że 

nie było żadnego projektu uchwały. Poinformował również, że Radny Łukasz Lombarski nie 

weźmie udziału w głosowaniu nad konkretnym rozwiązaniem wyrażonym w odpowiedniej 

uchwale, na co Radna Izabela Malerek stwierdziła, że zgodnie z art. 25a ustawy o 

samorządzie gminnym Radny Łukasz Lombarski nie powinien brać udziału również w 

głosowaniach na posiedzeniach Komisji. Radna Zofia Adamus, odnosząc się do dyskusji  
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przypomniała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 17 grudnia 2020 r. każdy Radny 

wypowiadał się na temat dotacji dla żłobka, a następnie przeprowadzono w tej sprawie 

konkretne głosowanie. Zdaniem Radnej ustalenia z posiedzeń Komisji powinny być wiążące, 

gdyż Radni poważnie podchodzą do omawianych spraw i nie powinno się powtarzać 

głosowań ani zmieniać zdania, traktując rozstrzygnięcie z 17.12.2020 r. za nieważne. Radna 

stwierdziła, że głosowanie było bardzo ważne, gdyż dotyczyło finansów gminy i nie należy 

go bagatelizować. Ponadto każda dyskusja i każde głosowanie powinno być ważne i 

odpowiedzialne, gdyż Radni reprezentują mieszkańców całej gminy. Przewodniczący Piotr 

Morawek wyjaśnił, że nie kwestionował żadnego głosowania na żadnym posiedzeniu Rady i 

przyznał rację Radnej Zofii Adamus, że Radni są reprezentantami wszystkich mieszkańców 

Gminy Krośnice i choć mają prawo do różnego zdania i różnych poglądów, to mają 

obowiązek rozwiązywać problemy wszystkich mieszkańców dla ich dobra. Przewodniczący 

poinformował ponadto, że spełnił prośbę kilku Radnych zgłoszoną po głosowaniu w dniu 17 

grudnia 2020 r., dotyczącą ponownego spotkania z udziałem właścicielki żłobka 

„Słoneczko”. Przewodniczący wyjaśnił, że działanie takie leży w zakresie jego obowiązków, 

z których stara się wywiązywać jak najlepiej. Wyraził również zdziwienie dyskusją na sesji, 

ponieważ na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 10 lutego 2021 r. złożona została petycja 

w sprawie dotacji dla żłobka, którą skierowano do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem 

zajęcia stanowiska i przekazania go wszystkim Radnym. Radna Izabela Malerek 

poinformowała o wpisie na stronie fb żłobka „Słoneczko” dot. Przewodniczącej Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz stwierdziła, że w żadnym protokole posiedzeń Komisji nie 

ma wzmianki o złożeniu wniosku dot. ponownego zajęcia się dotacją dla żłobka, chyba że 

taki wniosek może być złożony ustnie. Przewodniczący Piotr Morawek stwierdził, że nie 

zapoznał się z protokołami posiedzeń poszczególnych Komisji, gdyż nie zostały one jeszcze 

zatwierdzone przez Przewodniczących.   

Radny Zdzisław Jasięga zaapelował o usunięcie korzeni pozostawionych po wycięciu drzew 

przy ul. Parkowej w Krośnicach (w okolicy Poczty oraz marketu DINO), które przykryte 

śniegiem stanowią niebezpieczeństwo dla użytkowników drogi. Wójt Andrzej Biały 

poinformował, że problem został zauważony oraz że zarządcą drogi jest Dolnośląska Służba 

Dróg i Kolei we Wrocławiu. Gmina rozważa interwencję w tej sprawie, zwłaszcza że już 

kilka lat temu pojawił się pomysł budowy w tym miejscu 80mb chodnika, a usunięcie drzew 

może przyspieszyć jego realizację.  

 

 

Ad 7. 

Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Piotr Morawek o godz. 13
47

 zamknął  

obrady XXXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

Transmisja z obrad jest dostępna pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=T1cR3eZwUpo 

 

 
  Protokolant                                              Przewodniczący Rady Gminy Krośnice 

   /-/ Olga Skomra                   /-/ Piotr Morawek 

https://www.youtube.com/watch?v=T1cR3eZwUpo

